

Ulrike Mittmann

Die Weisheit und der Gottessohn

Studien zur hermeneutischen Grundlegung einer Theologie des Neuen Testaments

[The Wisdom and the Son of God. Studies on the Hermeneutical Foundations of a New Testament Theology.]

Published in German.

This volume gathers essays by Ulrike Mittmann in which she shows that ancient Christianity recognised Jesus of Nazareth in early Judaism's binitarian vision of God with Christ as the pre-existent Son of God who was at one with God, and in so doing laid the foundations for the later triune image of God.

Ulrike Mittmann Geboren 1961; Studium der Ev. Theologie; 1995 Promotion; 2005 Habilitation; seit 2008 Professorin für Neues Testament und Antike Religionsgeschichte an der Universität Osnabrück; 2011 Ordination zur Pastorin im Ehrenamt durch die Evangelisch-lutherische Landeskirche Hannovers.
<https://orcid.org/0000-0003-4416-945X>



2021. X, 456 pages. WUNT I 462

ISBN 978-3-16-156063-7
cloth 154,00 €

ISBN 978-3-16-156064-4
eBook PDF 154,00 €

Order now:

https://www.mohrsiebeck.com/en/book/die-weisheit-und-der-gottessohn-9783161560637?no_cache=1

order@mohrsiebeck.com

Phone: +49 (0)7071-923-17

Fax: +49 (0)7071-51104